
Geachte,

helaas was ik afgelopen dinsdagavond verhinderd voor de inspraakavond m.b.t. de begroting 
2022 ev.
Gelet op de vele, relatief kleine, bezuinigingsposten en kennis genomen hebbende van de 
hoogte van kosten in buurgemeenten vraag ik me af of de gemeente Buren een van de meest 
simpele en logische acties heeft ondernomen, dan wel gaat ondernemen. Ik denk hierbij aan 
slim en gezamenlijk inkopen. De kosten welke buurgemeenten betalen voor hun energie 
resulteerde bij mij  tot de conclusie dat er van bundeling van gebruikers geen sprake is.
Stel daarom voor dat de energiebehoefte van alle gemeentelijke panden (gemeentehuis, 
brandweerkazernes, scholen, dorpshuizen, etc.) geclusterd wordt en deze als een afnemer 
onderhandeld met energieleveranciers
Bundeling met buurgemeenten (bijv allen die ook participeren in AVRI) zal leiden tot nog 
lagere energiekosten.
Daarmee kunnen voorgestelde bezuinigingen geschrapt worden, hoeven belastingen niet 
verhoogd en blijft het woongenot van de burgers op een hoger peil dan wanneer 'rücksichtslos' 
bezuinigd wordt.

Indien er vragen zijn, hoor ik graag van u

Met vriendelijke groeten

Antoon Wesselink
Buren


